ABOUT RK&O 

Richards Kibbe & Orbe LLP is a dynamic and entrepreneurial firm with deep experience and relationships in the financial markets and the business community. We conduct a highly collaborative practice through approximately 85 lawyers based in New York, Washington, D.C. and London. RK&O’s key attribute is the ability to find thoughtful, creative solutions to the hardest legal problems, in a manner carefully tailored to our clients’ objectives. Whether in a transaction, litigation or regulatory matter, we seek to provide precisely the technically excellent, informed and efficient service we would want to receive as a client. 

WHO WE ARE 

RK&O was founded over 20 years ago with the goal of offering the highest quality legal service to the most interesting and demanding clients in the financial and business communities. That founding vision is intact. As an institution, we continue to prize skill, commitment and team spirit over size; and our hallmark remains the ability to address difficult legal challenges in a way that recognizes and satisfies our clients’ business goals. One measure of our success is a loyal client base that includes many of the country’s most successful hedge funds, investment banks, public companies and accounting firms. Our Firm is our people. They are exceptionally talented, creative and experienced. Our lawyers have worked at major law firms in the world’s financial centers; clerked for U.S. federal court judges; and served in the U.S. Attorney’s Office for the Southern District of New York, the Securities and Exchange Commission and other government agencies. 

OUR PRACTICE AND OUR CLIENTS 

Our practice covers a complex range of issues facing companies in the investment and business sectors. Our clients include hedge funds, private equity investors, investment banks, broker-dealers, investment advisers, insurance companies, accounting firms and a variety of other private and public enterprises. We also represent corporate boards of directors, board committees and individual corporate officers and directors. 

The sophistication of our clients and their businesses often places us at the forefront of emerging trends and developments. For instance, RK&O credit lawyers were leaders in developing the trading market for distressed debt and are today highly respected in that field; our litigators are active in the most current capital markets and business disputes and in defending organizations and persons under investigation for alleged securities law violations; our hedge fund and private equity attorneys have advised on numerous complex transactions and structuring issues; and our regulatory and compliance lawyers are recognized authorities on internal investigations, auditor independence, and U.S. and international securities law compliance issues. 

Because sophisticated problems rarely confine themselves to narrow practice group definitions, we use a highly integrated, multi-disciplinary approach across practice areas and offices. We operate with a ratio of partners to associates that allows the direct personal attention of senior lawyers with

the experience to resolve the challenges our clients face. 

CORPORATE AND BUSINESS TRANSACTIONS 

Richards Kibbe & Orbe LLP advises clients across a wide spectrum of corporate and business transactional activities. Our practice reflects the Firm’s financial sector focus, encompassing derivatives; distressed debt and claims trading; investment management; lending transactions; mergers and acquisitions; private equity transactions; restructuring and bankruptcy; securities transactions; tax; and general corporate advice. The collaborative and interdisciplinary nature of our practice enables us to meet the specific needs of our clients by building teams across subpractice groups and offices. RK&O’s corporate and business transactions clients include hedge funds and other private investment funds, trading desks, investment banks and other financial institutions, and financial industry organizations.  

REGULATION AND COMPLIANCE 

Richards Kibbe & Orbe LLP’s Regulation and Compliance practice serves leading participants in the global financial markets and provides real-time, tailored advice on trading, transactional and compliance matters. 

Our clients are innovators in the financial markets. As a result, they face novel questions about how regulators — both domestically and internationally — may respond to a particular trade, transaction or business convention. We are uniquely positioned to provide that advice, given our past public service as former regulators, our deep experience with the regulations affecting the financial services and securities industries, and our ongoing work as litigators, corporate advisers and transactional lawyers. Our cross-practice training and experience allows us to anticipate issues for our clients, and address their matters comprehensively and pragmatically. 

We handle situation-specific operations questions on a daily basis. Common advice areas include assessing whether insider trading/market abuse concerns mandate that an adviser restrict its trading in an issuer’s securities as a result of receipt of what may be inside information, and analyzing whether a firm’s dealings with other market participants could confer “group” status under Section 13 of the Exchange Act. We regularly assist clients in identifying potential conflicts of interest posed by their potential transactions and addressing the Advisers Act implications of such conflicts. Further, we develop with our clients specific procedures to maintain their “public side” trading status notwithstanding their desire to invest in various parts of an issuer’s capital structure. 

RESTRUCTURING AND BANKRUPTCY 

Richards Kibbe & Orbe LLP’s restructuring and bankruptcy group is known for offering creative and efficient solutions that help clients achieve their commercial and legal goals. Our practice centers on guiding secured and unsecured creditors through out-of-court restructurings, reorganizations, foreclosures and complex bankruptcy proceedings. We provide real-time, focused analyses to

investors interested in making arbitrage investments in distressed situations. We also have significant experience representing clients seeking investment opportunities in companies undergoing a period of stress or distress.  

SECURITIES ENFORCEMENT, INTERNAL AND GOVERNMENT INVESTIGATIONS AND CRIMINAL DEFENSE Richards Kibbe & Orbe LLP has long been a go-to firm in the fields of securities enforcement, government investigations and criminal defense. Clients seek us out for our proven record of maneuvering through difficult regulatory and criminal issues, whether in the context of high-profile investigations, parallel criminal and regulatory proceedings or the latest hot-button issues. We help institutional and individual clients defend — or more often avoid altogether — regulatory and criminal proceedings. We work closely with institutional clients to help them design and implement effective compliance policies, internal procedures, and business practices to remain compliant with regulations, to adapt to market and regulatory changes, and to avoid future liability. Our clients include a broad spectrum of participants in the financial and securities markets, including issuers and their boards, audit committees and special committees; private companies; accounting firms; financial services companies; hedge funds; broker-dealers; and the managers, officers and directors of these entities. 

Our clients retain us to represent them in the context of matters involving domestic and cross-border investigations of financial and accounting fraud; securities trading and market manipulation; broker-dealer sales practices; corruption, bribery and money laundering; and a wide range of regulatory and criminal issues involving domestic and international regulators. 

Our lawyers include former prosecutors and SEC attorneys who understand the enforcement perspective. We have substantial experience representing clients being investigated by the SEC, Department of Justice, Financial Industry Regulatory Authority (FINRA), Congress, state regulators and attorneys general, and other domestic and foreign governmental agencies. We readily take on the tough challenges, confronting the government head-on when needed. We press for results that are fair and meet our clients’ objectives. In every matter our response is targeted and efficient, and is based on a thorough understanding of the client’s business.  

CIVIL LITIGATION 

Our clients turn to Richards Kibbe & Orbe LLP for representation in sophisticated, high-stakes litigation that often involves cutting-edge legal issues. Our advocacy is characterized by vigor, superior analytic skills and strategic judgment, with a sharp focus on the client’s business goals and a commitment to cost-efficiency. We understand the importance of realistic risk assessment and committing the right resources for success. Our litigation clients know they will benefit from the attention of senior attorneys and from a staffing approach that stresses quality over quantity. 

RK&O’s litigation group is experienced, tough and client-focused. Our lawyers are veterans in

every phase of litigation — from negotiation through arbitration or trial and appeal. We have appeared in state and federal trial courts and bankruptcy courts throughout the United States; have extensive experience authoring appellate briefs and arguing before federal and state courts of appeals; and are broadly skilled in arbitration and mediation. Many of our litigators have served as Assistant United States Attorneys, in senior positions with the U.S. Securities and Exchange Commission, or as law clerks in federal or state courts. In addition, our deep regulatory and criminal practice makes us uniquely adept at addressing civil litigation strategy and risk assessment in the context of parallel proceedings. 

RK&O’s litigators advise and represent major commercial banks, investment banks, hedge funds, insurance companies, investment advisers, broker-dealers, accounting firms, and Fortune 500 companies. In addition to our prominence in the financial services industry, we have particular experience in the advertising, aircraft, manufacturing and pharmaceutical sectors. We also represent individual professionals in the financial services industry, senior management of public and private companies and public company directors.  

Translated Chinese text:

RK&O简介

Richards Kibbe & Orbe LLP是一所与多家商业社区和金融市场有着深厚合作关系的企业机构。本公司的85名资深律师遍布于纽约，华盛顿和伦敦。面对艰巨的法律程序，RK&O能在最短时间内找出即周全又富创意的解决方案，以便迎合尊贵客户的委托。无论是任何的交易，诉讼或法律程序，本公司采取着舍身处地的处事原则，以便提供最完善和专业的法律资询服务。

RK&O自创业20多年来，持续不断地为各金融与商业社区的客户们提供最全面的法律资询服务。这项服务宗旨自创业以来，持续不变。RK&O着重于专业技术，团结精神和对完成使命和义务的执著。我们的广大客户群包括对冲基金机构，投资银行，上市公司以及会计行。兼具才能，创艺和丰富社会经验的本所律师们，曾在世界各大律师行，美国联邦法院，纽约南区司法部以及其他政府机构任职。

RK&O专业领域与客户群

RK&O的专业资询服务包括针对投资与商业机构所面临的难题所给与的有效解决方案。广大的尊贵客户群包括对冲基金机构，私募股权投资者，投资银行，买卖交易员，投资咨询员，保险公司，会计行以及私人和上市公司。在法律上，RK&O也带表董事会，董事咨询委员会以及公司官员和执行董事。

针对各企业与客户的法律细节，RK&O在找出解决方案的当儿，也成为成长趋势与发展的领导者。例如：备受尊敬的RK&O信贷律师们在处理交易市场的不良债务是专业的佼佼者。此外，诉讼律师在辩护涉及违法安全条令的机构与人士或是处理商业纠纷扮演着活跃的角色。再来，我们的对冲基金与私募股权投资律师团在复杂的商业交易与组织事项上也给与宝贵的法律咨询服务。最后，RK&O的监管与合规律师群在内部调查，审计的独立性以及美国与国际证券法遵守条例一样享有公认的权威。

为了使不限于一沉不变的法律定义，RK&O采取了高度集成与多学科的管理途径。适当的商业伙伴与垒联营公司的对比，让资深律师们累计适当的经验，以便处理和化解客户群所面临的挑战。

机构与商业交易

理察司.基贝& 或贝有限责任合伙公司（Richards Kibbe & Orbe LLP）为广大的客户端提供多项一站式的法律咨询服务。其中包括债权交易，全方位的衍生工具，不良债务，投资管理，重组与破产，安全交易，收购与合伙，税务与其他商业咨询服务。RK&O协作和跨学科的性质有助于提升各基层的 团结意识，以便给与客户端最贴切，专业的咨询服务。RK&O的企业与商业客户包括对冲基金，私人投资机构，交易员，投资银行以及多家金融机构与组织。

条例与遵守

Richards Kibbe & Orbe LLP的条例与遵守实践为国际金融市场的佼佼者提供实时又贴切的贸易，交易与遵守事项的咨询服务。

寻求RK&O的专业咨询服务包括在金融市场上占有独创一面的客户端。面对国内与国际的监管机构对于某项商业，交易与贸易惯例的响应，客户端往往深感难测。基于对关系着理金融服务与证券业的条令的深解与身为法律咨询界的佼佼者，本公司绝对有能力给与其客户端宝贵的议案。RK&O的跨基层实践培训与专业经验将能为客户端预料，以便更有效地解决法律上的难题。

常见的咨询例子包括：内幕交易/市场滥用关注的法则，顾问限制收到可能被立为内部信息，并根据证券交易法第13条的状态 ，分析是否与其他市场参与者的一家公司的交易可能授予“组织集团”的状态与定义。 此外，RK&O也根据顾问法的影响对症下药。辨认与采取应对措施，针对任何损坏客户端的贸易利益。此外，为维持客户端的贸易地位，我们发展一套具体的程序，尽管他们投资于发行人的资本结构的多个部分。 

重组与破产 

RK&O的重组与破产小组为确保客户端能顺利达到商业与法定目标，提供即有效又富创意的点子。本机构着重于协助所有有担保和无担保债权人士。服务项目包括庭外重组，机构重组与其他复杂的破产程序。我们也提供实时以及重点分析给有兴趣在非常时期套利的投资者。此外，对于有兴趣投资于面临商业危机的公司的投资勇者，RK&O也提供法律咨询服务。

证券执法 ，内部与政府调查和刑事辩护

Richards Kibbe & Orbe LLP善于操纵通过难以监管和刑事问题，无论是高度调查，平行犯罪，监管程序或者最新日点问题。我们透过与机构和个人的密切协调，并研发与执行合规政策，内部程序和商业惯例。由此顺利协助当事人进行辩护，甚至避免监管和刑事的诉讼 。我们的客户端包括金融和证券市场的 参与者，其中包含了发行人，审核委员会 ，特委会，私人企业，会计行，金融服务机构，对冲基金，买卖交易员，经理，管理人员以及董事 。

RK&O代表当事人于多项国内和跨境调查，包括：财务和会计欺诈，证券交易和市场操纵;代理经销商的销售行为;贪污，贿赂和洗钱;和广泛涉及国内和多项国际监管机构的监管和刑事问题。 

RK&O的律师团包括曾任职于证券交易委员会的法界精英。由此可见，本机构有着丰富的迎战经验，代表被得证券交易委员会，司法部，金融业监管机构，国会，国家监管机构与总检察长，和国内外的政府机构调查的客户。我们做好随时应付艰难挑战的准备，包括对于与政府政策的方面进行对抗。

民事诉讼 

Richards Kibbe & Orbe LLP代表客户端于复杂，高风险的诉讼，从而涉及棘手的法律程序。我们的特点是活力，卓越的分析能力和锐利的远见与分析。我们理解现实的风险评估的重要性，并承诺成功与正确的资源。我们诉讼的客户端知道他们将受益于高级律师的关注，并从人力的手法，强调质量而不是数量。


RK＆O的诉讼小组即经验丰富，并且以客户为中心考量。我们的律师在诉讼的各个阶段 – 从谈判通过仲裁或审判和上诉，都持有确切的胜算。我们已出现在州和联邦审判法庭和美国破产法院。除此之外，持有丰富的经验创作上诉简报和前联邦法院和州法院上诉的争论。我们的众多诉讼律师曾担任美国助理检察长，或在联邦或州法院担任法律文员。基于RK＆O深切的监管和刑事实践，我们也

善于解决在并行程序中的民事诉讼战略和风险评估 。

RK＆O的诉讼律师建议并代表各大商业银行，投资银行，对冲基金，保险公司，投资顾问，经纪交易商，会计师事务所，与财富500强企业。此外，我们也代表了在金融服务行业，公共和私人公司和上市公司的董事，高级管理人员的专业人士。
The next one is a map/guide that I have done for a client that will be printed into a brochure.

Source language:

Map And Mini Sightseeing guide

Bratislava is a beautiful city with unique laid back atmosphere. Whether you are spending just one afternoon or several days, we guarantee you will enjoy your stay, and leave with lots of memories. Use this map to find your way around and get the facts that will uncover the hidden beauty of Bratislava’s history.
Bus stop; Pharmacy, ATM, Church, Shopping

Slovak Language
Hello; Thank you; Open; Close; Yes; No; Goodbye; Where?; How Much?
Bratislava Castle

Although, the castle hill was inhabited since 3500 B.C., the construction of the castle as we see it today started in the 10th century and went through countless restorations and conversions until it was nearly destroyed by Napoleon’s siege in 1809 and a fire in 1811. The castle was reconstructed by volunteers without the support of the Communist government during 1955 - 1968 and just recently underwent a major reconstruction, which changed its exterior color from brown to white.

St. Martin’s Cathedral

St. Martin’s Cathedral is the largest and one of the oldest churches in Bratislava. It is most known for being the coronation church of the Kingdom of Hungary. The construction started in 1311, but due to several halts, the cathedral wasn’t finished until 1452. The tower is 85m high.

Main Square

This square was the busiest place in the town; In addition to markets, the square was also used for various assemblies, celebrations and it was also a place where executions took place. Notice the Old Town Hall with a tower built in 13th or 14th century.

Primate’s Palace

When Bratislava was the Capital city of the Kingdom of Hungary, Archbishop József Batthyány wanted to have a decent residence there. He hired a talented architect, Melchior Hefele, who had designed the most expensive and luxurious palace in Bratislava. It was built between 1777 and 1781 in Neo-Classical style.

Michael’s Gate

Bratislava’s fortification system was built in the 13th century. It included two rings of city walls, several bastions and four gates leading to the town., Michael’s Gate is the only one remaining.

Opera House

The present-day opera house follows the design of Viennese architects F. Fellner and H. Helmer, who have built over 45 theatre buildings across Europe. The building process took only two years and the Neo-Renaissance building was finished in 1886

New Bridge

Don’t let the name confuse you. This bridge is not new nor is it the newest. It is the second oldest with only the Old Bridge predating it. The New Bridge is the longest bridge in the world with one pylon and one cable-stayed plane, but the most interesting and the saddest thing is that a large part of the historical city-center had to be demolished to make room for the bridge’s access road.

Franciscan Church

The Franciscan Church is the oldest sacral building in Bratislava. The construction lasted 17 years, until it was finally consecrated in 1297 by the King of Hungary, Andrew III.

Čumil

As a result of the city’s initiative to attract more tourists to Bratislava, several bronze cast statues were installed in the city-center. Čumil, a man looking out of a manhole, is probably the most popular. The sculpture doesn’t represent any real story.

Target language (Chinese Simplified):

迷你观光指南与地图

布拉迪斯拉发是一个生活节奏较轻松写意的美丽城市，并且享有悠久的历史与丰富的文化色彩。您将不受任何时间与行程的长短的限制，在此度过一个既难忘又的欢乐的假期。就让此观光指南带您一同穿街走巷，并探索布拉迪斯拉发这充满古典美的城市吧！
公车站，医药房，提款机，教堂，购物

斯斯洛伐克语

这是布拉迪斯拉发的官方语言。以下是生活中一些较常见与基本的词汇，让您无论是问路或者是购物都能派上用场：

你好–ahoj
谢谢–ďakujem
开–otvoriť
关–zavrieť 

是–áno
否–nie
再见–zbohom
哪里？–kde
多少？–koľko
布拉迪斯拉发城堡（Bratislava Castle）
虽然布拉迪斯拉发城堡山从公元前3500已有居住的迹象，但于第10世纪展开施工计划，从而造就布拉迪斯拉发城堡现有的建筑构造与外观。在这之后，布拉迪斯拉发城堡也经历过无数次的重振与改革。此外，布拉迪斯拉发城堡分别在1809年遭受拿破仑（Napoleon）带兵的围攻，以及1811年的一场大火，面临险被摧毁的厄运。在工产主义政府毫无给于任何支助的情况下，全国上下的自愿人士在1955至1968年期间重建布拉迪斯拉发城堡，使其重振声威。布拉迪斯拉发城堡在近期经历一番大规模的重建计划，城墙的外观也从原有的褐色改成雪白色。
圣马丁大教堂（St. Martin’s Cathedral）

圣马丁大教堂是布拉迪斯拉发最大，历史最悠久的教堂。古时的圣马丁大教堂也正是匈牙利国王被加冕的地点。虽然建筑工程于1311年开始，但因为种种的因素而被迫停工，直至1452年才算完工。圣马丁大教堂拥有85米高的楼塔。

主广场（Main Square）

主广场是镇上最为热闹非凡的地方。除了每日的菜市场，此广场也用作于各式各样的群体集会与庆祝活动。更为骇人的莫过于主广场也是死囚接受处分的地点所在。

大主教宫殿（Primate’s Palace）

古时的布拉迪斯拉发属于匈牙利王国的首都。当地的大主教鲍贾尼（József Batthyány）聘用天才建筑师赫菲勒（Melchior Hefele），并盖了一栋全布拉迪斯拉发最绮丽豪华的宫殿。此宏伟的建筑采用新古典的设计概念，介于1777至1781年施工完毕。
迈克尔之门（Michael’s Gate）

布拉迪斯拉发的捍卫系统于十三世纪建成。作为保卫国家的核心，它包括了两堵城墙，几个堡垒以及通向镇上的四道闸门。存在至今的筑城也仅仅剩下迈克尔之门了。
歌剧院（Opera House）
现今的歌剧院依据维也纳建组建筑双宝费尔纳（F. Fellner）与赫尔默（H. Helmer）的新复兴设计风格，并花了两年的时间才于1886年完工。

新大桥（New Bridge）
千万可别被这名称给误导了！新大桥并不是一项新的建筑成品。新大桥是继旧桥（Old Bridge）之后，在布拉迪斯拉发名列第二最古老的桥。新大桥也是世界最长的跨海桥梁, 备有一个塔架和一个斜拉索的平面。但遗憾的是，为建造新大桥的衔接道路，大部分的市政中心被迫拆迁，以腾出空间进行道路的建设。
方济各会教堂（Franciscan Church）

方济各会教堂是布拉迪斯拉发最古老的骶建设。该建筑工程持续17年之久，直至1297年，由匈牙利的国王，安德鲁三世（Andrew III）将该建筑奉献于膜拜耶稣的神圣之地。

Čumil （又名“Man At Work”）
为吸引更多前来布拉迪斯拉发旅游的观光客，当地政府于市政中心竖立许多铜像。其最受欢迎的铜像要属Čumil（一尊描绘着一位男士/建筑工人从沙井探头遥望的艺术雕像）。该铜像并无蕴含任何意义或故事，仅属供人欣赏的艺术作品。
